
        
    Uchwała Nr XLVI/ 338  /2009 

                                                Rady Dzielnicy IX 
                                                Łagiewniki-Borek Fałęcki 
                                                z dnia 6.10.2009r.  
 
w sprawie : umieszczenia w Budżecie Miasta Krakowa na 2010 rok  opracowanie  
         zagospodarowania terenów Białych Mórz po Zakładach SOLVAY  

        w Krakowie. 
  
 
 

Na podstawie § 4 pkt 4  lit l  Statutu Dzielnicy IX stanowiącego załącznik do uchwały 
nr LXVII/660/96 Rady Miasta Krakowa z dnia 18 grudnia 1996 r. w sprawie organizacji i zakresu 
działania dzielnic (tekst jednolity: Dziennik Urzędowy Województwa Małopolskiego z dnia 6 listopada 
2002 r. Nr 243 poz. 3278, zm.: uchwała Nr CV/1060/06 Rady Miasta Krakowa z dnia 29 marca 2006 
r. oraz Nr CX/1107/06 z dnia 24 maja 2006 r.) Rada Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek Fałęcki 
uchwala, co następuje : 
 

§1 
 

    Wnosi się o umieszczenie w Budżecie Miasta Krakowa na 2010 rok  opracowanie 
zagospodarowania terenów Białych Mórz po byłych Zakładach SOLVAY w Krakowie na 
tereny rekreacyjno – sportowe wraz z zielenią miejską – Park Jana Pawła II. 
 
 
          §2 

 
 Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Uzasadnienie: 
 
Opracowanie zagospodarowania terenów Białych Mórz pozwoli na uporządkowanie całego 
obszaru, który powinien podlegać rewitalizacji. Studium Zagospodarowania Przestrzennego 
Miasta Krakowa określa tereny Białych Mórz jako tereny rekreacyjno sportowe oraz zieleni 
miejskiej. Bezpośrednie sąsiedztwo wielotysięcznych osiedli Kurdwanów, Wola Duchacka 
wskazuje na dużą potrzebę zbudowania tam infrastruktury sportowo rekreacyjnej. 
Planowane zagospodarowanie Białych Mórz jako tereny rekreacyjno sportowe oraz budowa 
parku im. Jana Pawła II będzie stanowiło dobre otoczenie dla powstającego Centrum Pamięci 
Jana Pawła II.  Ponieważ już rozpoczęto prace związane z budową Centrum Pamięci Jana 
Pawła II, należy równocześnie rozpocząć planowanie zagospodarowania dla całego obszaru 
Białych Mórz. Teren ten powinien zostać przekazany pod zarząd Zarządu Infrastruktury 
Sportowej.  


